
Z  tìchto dorostencù nás  jediná  reprezentovala   z SDH
Prostøední Svince dne 3.7.2023 v Doma�licích na Mistrovství ÈR jednotlivcù
dorostu a skonèila  tìsnì pod bednou na pìkném . Lucinko, moc
dìkuji  za  Tvou  reprezentaci  nejen  na  tomto  mistrovství,  ale  jak  nás
reprezentuje� i na jiných soutì�ích ve Tvé disciplínì 100 m s pøeká�kami.
Pøí�tí rok 2024 jsme my hostitelé �Krajských soutì�í� a vì�ím, �e se tohoto
nelehkého úkolu  se ctí a hrdostí vypoøádáme, i kdy� patøí na�e OSH v rámci
JÈK s poètem sborù 53 k nejmen�ím.

Dále pokraèovaly soutì�e zaøazené do VC ÈK, ale i jiné soutì�e poøádané
u Vás v jednotlivých SDH. Já se zmíním jen o tìch, kterých jsem se zúèastnil
a chci se omluvit v�em, kteøí mne na svoje akce pozvali, ale kterých jsem se
z dùvodu velkého èasového vytí�ení zúèastnit nemohl. Moje srdcovka je být
stále  aktivní  v  tom,  co  zbo�òuji  z  hasièiny  nejvíce,  a  to  je  být  v  roli
rozhodèího. Vìøím, �e více informací po�lete vy sami do na�eho zpravodaje
a dáte tak o svých akcích vìdìt ostatním,
První soutì�í zaøazenou do VC ÈK byla dne 28.5. v Tøísovì, která byla
i souèástí JÈHL kde jsem v roli rozhodèího vychutnával ten øev vytunìných
hasièských strojù, povzbuzování závodníkù  i v�ech náv�tìvníkù a �e  jich
nebylo zrovna málo. No prostì pìknì strávené hodiny na  jedné z nejvíce
obsazených soutì�í na na�em okrese.

  prázdniny, a pro nìkteré i z nás dovolené, jsou za námi, nový �kolní rok 2023/24 u� zaèal a jediné co nás
je�tì tì�í, jsou pøíjemné sluneèné dny. Ne� se informativnì rozepí�u o akcích, kterých jsem se zúèastnil, je�tì
bych se zpìtnì vrátil ke �Krajské soutì�i 2023�, kterou poøádalo OSH Prachatice. V HZ2023.3 jsem informoval,
�e na�e OSH na této soutì�i dne 10.6.2023 reprezentovalo dru�stvo které se ze

  Dne 17.6.2023 nás za dospìlé v PS reprezentovali . Mu�i skonèili sice na
posledním , ale za mou osobu mohu øíct, �e bojovali a nemají se zaè stydìt.
�eny na pìkném  z 8 dru�stev. V soutì�í dorostu jsme dru�stvo za ná� okres neslo�ili. Ale za jednotlivce
z øad dorostencù na krajskou soutì� do Prachatic dne 18.6.2023 nás reprezentovali tito dorostenci s umístìním:
  Dorci mlad�í Dorci støední
  Dorci star�í Dorky mlad�í
Dorky støední Dorky star�í

Lucie Køí�ová



Dal�í soutì�í byl dne 15.7. Memoriál Vráti Nováka v Besednici, zaøazený také do VC. Tentokrát poèasí pøálo
a soutì� probìhla v klidném, ale sportovním duchu. V�echny soutì�e zaøazené do VC ÈK byly v�dy
po  soutì�ích  zaznamenány  v  tabulce  na  na�ich  webových  stránkách  �www.oshck.cz�  v  zálo�ce
�SPORT/VÝSLEDKY VC�.
Abych nasbíral je�tì více informací pro na�e dal�í soutì�e, jen� jsme naplánovali i v na�em okrese, tak jsem
se ve dnech 16.7. a 30.7. zúèastnil v roli pozorovatele, ale i rozhodèího soutì�e v Li�ovì, kde poøádali SDH
Li�ov a SDH Dobøejovice v rámci

A bylo na co koukat.
Pod zá�titou starosty Jiøího �i�ky SH ÈMS KSH JÈK bylo TFA ve Frymburku dne 12.8. I zde pøálo
sluneèné poèasí a soutì� byla i s mezinárodní úèastí kamarádù hasièù z Rakouska. Úèast, organizace
i ocenìní závodníkù bylo perfektní. Více v pøíspìvku hlavního poøadatele a novì zvoleného vedoucího
OORHS OSH ÈK Karla Maláka.
19.8. v Sobìnovì dal�í soutì� zaøazená do VC ÈK, která je té� souèástí JÈHL v perfektnì pøipraveném
sportovním areálu se zázemím pro relax. S obèerstvením i s hodnotnými cenami probìhla skvìle. Trochu
toho �tìstíèka bych pøál více domácím závodníkùm, Tak snad pøí�tì.
Tento mìsíc nezakonèím nièím jiným, ne� úèastí na nejvìt�í událostí pro nejlep�í závodníky,

 Do soboty pøálo a� moc sluneèné poèasí, které v nedìli vystøídal dé��.
Za JÈK nás na tomto klání reprezentovali mu�i 15. místo ze 17, �eny
5. místo ze 16 a profesionální hasièi  skonèili na 9. místì z 15.
Nový mìsíc jsme zahájili dne 2.9. noèní soutì�í v Ple�ovicích pro mu�e a �eny v PÚ zaøazené do VC ÈK.
Závod probìhl na návsi s osvìtlenou základnou s kádí i osvìtleními terèi (sklopné) mezi staveními a byl
pro v�echny zúèastnìné pøíjemným sportovním zá�itkem. Opìt to byl pøíjemnì pro�itý èas mezi kamarády
hasièi.

Pro ná� okres byla asi nejvìt�í poøádanou soutì�í ji� avizovaná   dne 10.9.
na tartanovém høi�ti Z� �kolní, zaøazená do seriálu . Samotné soutì�e se v kategorií
mlad�í  støední  star�í dorostenci, dorostenky, �eny a mu�i zúèastnilo cca . Myslím
si, �e soutì� dle ohlasù dopadla výbornì. Celkové výsledky v jednotlivých kategorií najdete na dal�ích stránkách
zpravodaje, abyste mohli prozkoumat, jak to dopadlo a odkud k nám závodníci dorazili. Za svou osobu bych
chtìl øíct v�em, kteøí se na této soutì�i podíleli  od organizaèních nad�encù, technické èety, obsluhy obèerstvení
a rozhodèích na jednotlivých postech, ale i jednotlivým sportovcùm a trenérùm  . Podìkování
patøí i místostarostovi Mìsta Kaplice Václavu Mike�ovi, který nás pøi�el pozdravit a povzbudit, a také vedení
Z� �kolní  za vstøícnost a spolupráci.
Nakonec bych chtìl ji� jenom dodat, �e a� naberu trochu energie po tomto vyèerpávajícím období, budu se
sna�it v�ech získaných informací co nejlépe vyu�ít v na�í práci v prùbìhu pøí�tího roku, kdy nás èeká

.

                                                                      Ing. Alfréd Krenauer  starosta
                                                                       OSH ÈESKÝ KRUMLOV











V sobotu 12. 8. 2023 se konal ji� IV. roèník soutì�e TFA FRYMBURK 2023 pod patronací starosty
mìstyse pana Oty Øezáèe a III. roèník TFA krajského kola pod patronací starosty Krajského sdru�ení hasièù
Jihoèeského kraje pana Mgr. Jiøího �i�ky.
Na startu se celkem postavilo 46 (loòského roku 33) soutì�ících. V kategorii do 35 let startovalo 24 mu�ù
a v kategorii nad 35 let celkem 17 mu�ù. V �enské kategorii startovalo pouze 5 závodnic. Do soutì�e se
letos pøihlásilo i pìt kolegù z Rakouska z obce Puchkirchen. Letos jsme trochu ztí�ili dráhu jak pro mu�e,
tak pro �eny.
Na�í snahou bylo zapojit do soutì�e také pøed�kolní a �kolní mláde�. Proto byl uspoøádán ji� II. roèník
tohoto dìtského klání. Celkem se se�lo na startu 20 soutì�ících (loni 14 soutì�ících). V kategorii do 6 let
vìku startovalo 9 dìtí. V kategorii od 7 do 10 let startovalo 7 borcù a v kategorii od 11 do 15 let se pøihlásili
4 soutì�ící. Poèasí nám pøálo (a� moc), divákù bylo mnohem více ne� v loòském roce.
První tøi závodníci získali medaile, plakety a vìcné dárky. Ka�dý soutì�ící obdr�el diplom, upomínkovou
plaketu a ta�ku s drobnostmi jako vzpomínku na Frymburk.
Celé soutì�i pøihlí�el starosta Mìstyse Frymburk, pan Oto Øezáè. Kontrolu, zda jde v�e podle pravidel TFA
provedli Mgr. Jiøí �i�ka  starosta Krajského sdru�ení hasièù JèK, Jiøí Heinrich  starosta Okresního sdru�ení
hasièù okresu Písek, Jaroslava Boukalová  starostka Okresního sdru�ení hasièù okresu Strakonice, Ing.
Alfréd Krenauer  starosta Okresního sdru�ení hasièù okresu Èeský Krumlov a èlenka výboru OSH Èeský
Krumlov Martina Gyorgy.
V souèinnosti s na�í soutì�í provedla LIGA PROTI RAKOVINÌ PRAHA svou prezentaci, kterou nav�tívilo
nad oèekávání velké mno�ství zájemcù, kteøí se dovìdìli vhodnou a poutavou formou mnoho zajímavostí
o problematice této zákeøné choroby a o jejím pøedcházení a prevenci.
Na závìr byla rakouským kolegùm pøedána na�e frymburská pamìtní plaketa a na oplátku byla veliteli
soutì�e, starostovi SDH a starostovi OSH ÈK pøedána domácí hru�kovice jednoho ze závodníkù a jejich
sborové ná�ivky.

Dal�í informace mù�ete získat a fotografie si prohlédnout na stránkách https://www.jcted.cz a na FB
stránkách TFA Jihoèeský kraj

Za SDH Frymburk Karel Malák  Velitel soutì�e



se dostalo do finále ankety dobrovolný hasiè roku a já jsem tì chtìl poprosit o
hlasování pro nás. Odkaz zasílám a dovoluji si pøidat i plakatek.  Budu rád kdy� to bude� �íøit. Mockrát
Dìkuji za ochotu a pøípadné hlasy.

Za SDH Prostøední Svince Jan Rathauz, starosta sboru

https://www.adhr.cz/hlasovanisbory/

https://www.adhr.cz/hlasovani-sbory/


Jiøí Øechtáèek, starosta Sboru dobrovolných hasièù Pøední Výtoò.

 Výletu se zúèastnilo 21 vodákù. Výlet zaèal
u� 6.7. v kempu Vltava Èeský Krumlov. Zde nám ochotnì zarezervovali místo pro stany man�elé Sonákovi
(provozovatelé kempu). Postavili jsme celkem 9 stanù. Druhý den 7.7. byl sraz v 7:30 pøed hasièskou

V sobotu 12.08.2023 probìhl 47. roèník
hasièské soutì�e o Pohár obce Pøední
Výtoò. Soutì�e se zúèastnilo 6 dru�stev 3
z Èech a 3 z Rakouska. První místo
obsadilo dru�stvo SDH Vy��í Brod,
domácí obsadili skvìlé druhé místo. Po
soutì�i se posedìlo v hasièské zbrojnici,
kde nám hrála skupina Výtoòanka, peklo
se selátko a grilovali klobásy. U� teï se
tì�íme na dal�í roèník.

zbrojnicí. Ve Vy��ím Brodì jsme si
udìlali poslední suchou fotografii a
vyrazili na vodu. Cesta byla pohodová,
kempy pøipravené a nálada skvìlá.  Výlet
jsme ukonèili dle plánu ve Zlaté Korunì a
v 17 hodin jsme odjeli zpìt domù. Pro
èleny zásahové jednotky SDH pøední
Výtoò je výlet dùle�itý pro utu�ení vztahù,
pochopení, jak je dùle�itá dùvìra v týmu,
vzájemná pomoc a v neposlední øadì i
fyzická zdatnost. U� teï se tì�íme na
pøí�tì.

 A do tøetice sbor dobrovolných hasièù
Pøední Výtoò uspoøádal v sobotu 2.9.
Ukonèení léta 2023 pro dìti a dospìlé. Pro
dìti a nìkteré tatínky :) jsme pøipravili
Play zónu s 3D brýlemi, Xboxem a
Playstation, pro nejmen�í automatický
bublifuk a jednoduché hry na dìtském
høi�ti vedle hasièské zbrojnice. Veèer jsme
uspoøádali stezku odvahy, dìti plakali a
rodièe se lekali. K jídlu jsme si upekli
sele. Akce se moc líbila. Chtìl bych v�em
úèastníkùm podìkovat za skvìlou
pøípravu.



V pátek, 23. èervna za�ily dìti z mateøské �koly v
hasièský poplach spojený s evakuací budovy. Od rána

probíhalo námìtové cvièení výjezdové jednotky (JSDHO). Podobná
cvièení jsou dùle�itá pro hasièe, proto�e potøebují vìdìt, kde co v
budovách najdou. A� u� jde o prostory nebo tøeba uzávìry elektøiny,
vody pøípadnì jiná dùle�itá místa. Stejnì dùle�itá jsou také pro
u�ivatele budovy a ostatní úèastníky. Mìli bychom vìdìt, jak se v
podobných mimoøádných situacích chovat a co dìlat.
Po úspì�ném ukonèení tohoto cvièení dìti ze �kolky i ze �koly
pøi�ly na prohlídku techniky do na�í hasièárny.

Od 9. do 13. èervence probíhalo prázdninové soustøedìní
bene�ovských mladých hasièù. Jako základna nám opìt
slou�ila klubovna na svazarmu. 12 dìtí i s vedoucími se
vypravilo na cestu za pokladem. Plnili jsme úkoly, soutì�ili
a uèili se nové vìci. Umíte tøeba rozdìlat oheò bez pou�ití
papíru a pouze se tøemi zápalkami, abyste si mohli opéct
�pekáèek? Ne ka�dému se to podaøilo, ale v�echno chce cvik
a trénink. A opeèené buøty samozøejmì byly.
Pravidelnì také s dìtmi vyrá�íme na celodenní výlet.
Tentokrát jsme jeli nav�tívit na�e �kolegy� hasièe
v JE Temelín. Zjistili jsme, �e pou�ívají pøi své práci
spoustu vychytávek, které my tøeba bì�nì nepotøebujeme.
Podívali jsem se také pøímo do prostor jaderné elektrárny,
i kdy� �jen� prostøednictvím virtuálních brýlí. Jinak bychom
se rozhodnì nemohli podívat tøeba do chladící vì�e nebo
vidìt elektrárnu z vý�ky. Myslím, �e i pro ty nejmen�í to byl
zajímavý zá�itek. Jo, a prùvodce se jmenoval Adam...
Aby zá�itkù nebylo málo, pokraèovali jsme v cestì a v Týnì
nad Vltavou se projeli na lodi k soutoku Vltavy a Lu�nice.
Nakonec jsme v Bechyni nav�tívili na�e nejstar�í hasièské
muzeum. Bylo pomìrnì velké teplo, ale dìti to stateènì
zvládly, i kdy� zpáteèní cestu témìø v�echny prospaly.
Závìr soustøedìní patøil celkovému vyhodnocení
a samozøejmì rozdìlení nalezeného pokladu. Rodièùm jsme
ukázali, co v�echno jsme se nauèili nebo si zopakovali (tøeba
ze vzduchovky støílíme pravidelnì) a pak jsme se roze�li do
svých domovù, abychom si øádnì v�ichni odpoèinuli. A od
záøí se zase budeme tì�it na pravidelné schùzky.

V sobotu 26.srpna jsme se po roce
se�li na hasièském høi�ti u pøíle�itosti
konání hasièské soutì�e dospìlých 
Memoriálu Jiøího Sládka. Teplé a
sluneèné poèasí bìhem dne vystøídala
veèer poøádná prùtr� mraèen, ale
veèerní zábavu pøítomným nezkazila.
Oba putovní poháry (mu�ù i �en)
zùstaly i v leto�ním roce �doma� a my
dìkujeme v�em, kteøí nás pøi�li
podpoøit.

Petr Lep�a, starosta SDH Bene�ov nad
Èernou



Vá�ení kolegové,

mo�ná si øíkáte, proè se opìt øe�í centrální evidence. Ráda bych Vám to vysvìtlila a pøedem se omlouvám za
del�í email.

V poslední dobì jsme nìkolikrát øe�ili dobu èlenství a udìlená vyznamenání u èlenù nìkterých sborù.
Bohu�el se to týká vìt�inou situací, které nejsou veselé. Vìt�inou se jedná o úmrtí nìkoho ze sboru.
Pokud nemáme vlastní sborovou evidenci, spoléháme na to, �e okresní sdru�ení pomù�e a údaje vyhledá.
A tady nastává ten okam�ik, kdy by OSH rádo pomohlo, ale bohu�el tyto informace nemá. Sami asi uznáte,
�e fungující systém (v tomto pøípadì centrální evidence) mù�e být jakkoliv dokonalý, pokud do nìj údaje
nevlo�íme, nemù�eme je tam najít.

Pøedchozí vedení v èele s Jaromírem Markem vìnovalo vlo�ení dvou a pùl tisíce èlenù na�eho okresního
sdru�ení mnoho svého volného èasu. Na�e OSH nemá a nemìlo placenou kanceláøskou sílu, která by toto
obstarávala, jako tomu je u mnoha okresních sdru�ení. Za to jim patøí velký dík. Ale tím práce nekonèí.
Mohli tam vlo�it jen údaje, které mìli k dispozici. I já jsem na shromá�dìní pøedstavitelù napøíklad
pøipomínala, �e je nutné na pøihlá�ky vyplòovat datum vstupu. Pokud není uvedeno, automaticky se pí�e
datum vlo�ení do CE. Tak�e pokud datum vstupu na pøihlá�kách nebylo, nemohlo být upraveno pøi vkládání.
Máme dost sborù, které mají peèlivì vedenou vlastní evidenci a tyto vìci øe�it nemusí. Ale ruku na srdce  je
také spousta sborù, kde toto z nìjakého dùvodu chybí. Proè, to ponechme stranou, ale mìli bychom se
zamìøit na nápravu stávající situace.

Necelé dvì tøetiny na�ich sborù pøístup do CE ji� mají a myslím, �e po poèáteèní kontrole stavu máme v�e
v poøádku. Zbývá tedy doøe�it pøístupy sborùm, které je zatím nemají. Co se týèe samotného systému CE,
není na obsluhu nijak slo�itý a pokud udìláme poèáteèní opravy, staèí Vám se dvakrát za rok pøihlásit.
Jednou, abyste zkontrolovali správný stav èlenské základny.

 Zároveò si mù�ete seznam èlenù ze systému exportovat a ulo�it
v PC, pøípadnì vytisknout a zalo�it. Tím máte usnadnìnou práci s vedením ruèních zápisù a pro Va�e
nástupce v�e v poøádku evidováno.
Druhé pøihlá�ení pak vyu�ijete k vyplnìní hlá�ení o èinnosti sboru. A v podstatì je to bìhem roku v�e.
Myslím, �e to opravdu není slo�ité ani pro èlovìka, který si s poèítaèem moc nerozumí. Pokud pøece jen
máte pocit, �e to jako starosta dìlat nechcete, urèitì ve svém sboru najdete nìkoho, koho tím budete moci
povìøit a kdo bude ochoten vìnovat nìjaký èas tomu, abyste mìli evidenci èlenù v poøádku.
Myslím, �e nikdo z Vás nemù�e øíci, �e jsme nepomohli, kdy� bylo potøeba a bylo to v na�ich silách. Ale
potøebujeme, abyste také sami pøilo�ili ruku k dílu. V�ichni to dìláme ve volném èase, ale dali jsme se na to
dobrovolnì. A mìli bychom chtít, aby za námi byla dobøe odvedená práce. Alespoò já to tak mám.

Dìkuji v�em, kteøí doèetli a� sem a zároveò se omlouvám tìm z Vás, kteøí máte poèáteèní problémy s CE
úspì�nì za sebou. Snad mi snad potvrdíte, �e to, co jsem psala, je pravda.
A prosím ty zástupce sborù, kteøí je�tì pøístupy do evidence nemají, ozvìte se a�, si mù�eme i tenhle úkol
"od�krtnout" jako úspì�nì splnìný.

Za OSH Èeský Krumlov

Rù�ena Lep�ová, námìstek starosty

Spolu s tímto zpravodajem najdete v pøíloze emailu také informace ohlednì udìlování vyznamenání  kdy,
co a komu mù�ete to které vyznamenání navrhnout. Nìkterá ocenìní jsou v kompetenci VV sboru, dal�í pak
udìluji vy��í orgány, ale po�adavek na udìlení vyznamenání musí pøijít od zástupcù jednotlivých sborù.
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